
Ob sodelovanju vseh občanov uspehi niso izostali

' Krajevna organizacija SZDL
, STARI VODMAT kot organiza-

tor vseh oblik družbene dejav
nosti predstavlja za nas vse
najširšo politično oporo za
krepitev samoupravljanja v
krajevni skupnosti ob sodglo-
vanju najširšega kroga obča-
nov kot <51anQV SZ.DL, krajev
ne skupnosti ter vseh družbe-
nopolitičnih organizaeij, smo v
pretekli mandatni dobi dosegli

t vrsto lepih uspehov. Tako je
v uvodnem poročilu dejal
dr. Pranc Kozjek. Leto 1974 je
za nas* pomembno obdob-
je konkretnega uresničevanja
ustavnih načel na področju sa-

\ moupravljanja v krajevni skup-
nosti in občini. Glede na to
so bile naloge socialistične
zveze v tem obdobju bolj ne-
posredne in obsežne kot kdaj-
koli prej. Naloge, ki smo jih
izvedli, so nam vseskozi nare-
kovale enotnost politične ak-
tivnosti vseh družbenih subjek-
tov, ki so si prizadevale ures-
ničiti ustavne smotre. Jasno
smo začrtali naloge in sm«mi-
ce v zvezi z uresničevanjem
delegatskega sistema in tako
opredelili razvoj krajevne skup-
nosti in njene samouprave.

Če smo y preteklem obdob-
ju vk^učili v različne oblike
krajevne samouprave večje šte-
vilo občanov (udeležba na jav-
nih razpravah, zborih občanov,
volitvah itd), žal moramo ugo-
toviti, da so ostale delovne or-
ganizacije, razen Gradisa, še
vedno zunaj naših dogajanj.
Izredno pa je bilo sodelovanje

z osnovno šolo dr, Jožeta Po-
trča in vzgojno varstveno usta-
nov Stari.Vodmat.

Zelo pomembno vlogo pa je
KO SZDL opravila v pretek-
lem obdobju na področju kad-
rovske politike in novih voli-
tev, to je od evidentiranja kan-
didatov prek celotnega postop-
ka do izvedbe volitev, ki so
bile pri nas glede na udeležbo
občanov zelo uspešne.

Priznati moram, da so nam
pri tem nudili naši komunisti
prek sveta* komunistov KS.
borci NOV, rezervni starešine,
člani Rdečega križa in vsi ob-
čani vso pomoč, kar je pmpo-
moglo k uresničitvi vseh za-
stavljenih nalog.

V preteklem obdobju nas je
močno prizadela nesreča ob
potresu na Kozjanskem, Priza-
dela nas je še toliko bolj, ker
je doletala naše prijatelje iz
pobratene KS Buče Pomagali
smo jim z moralno in mate-
rialno podporo in tudi s pro-
stovoljnim delom. Ta akcija še
ni končana.

Ob koncu konference so ia-
volili nov izvršni odbor, ki ga
sestavljajo:.

Dr. Pranc Kozjek, predsed:

nik; Meta Bajec, podpredsed-
nica; Milica Skvarča, sekretar-
,ka; Marija Avsec, članica; To-
maž Brunet, član; Rado Božii-
nik, član; Mira Frolov, članl-
ca; dr. Bogomir Pertot, član;
ing. Jule Stamač, član.


